

《单词百科:necessitated是什么意思?necessitated怎么发音?necessitated的解释和用法》

英语单词necessitated是什么意思?necessitated怎么读?necessitated怎么发音?简答网为您整理了necessitated的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧！



necessitated怎么读

necessitated的读音:[ni ' sesiteitid]

necessitated的意思

1、v.使…成为必要，需要(necessitate的过去式和过去分词);

necessitated的近义词

1、ask vt.& vi. 问，询问;需要;要求，请求;邀请;

- 2、**call for** 去接（某人）；去取（某物）；需要；要求；
- 3、**compel** v.强迫，迫使；引起（反应）；
- 4、**demand** v.强烈要求；需要；
- 5、**dictate** vt.命令；口述；支配；决定；（尤指以令人不快的方式）指使，强行规定；摆布

necessitated的反义词

- 1、**obviate** vt.避免，消除（贫困、不方便等）；

necessitated的双语例句

- 1、The cost overrun necessitated an additional allocation of funds in the budget.

由于存在过多的支出,所以有必要在预算中增加额外拨款.

- 2、His broken leg necessitated an operation.

他的腿断了,不得不开刀.

- 3、Your broken leg necessitated an operation.

你的断腿需要手术.

- 4、The word "necessitated," however, suggests that choices are fated and uncontrollable.

但“必然会”一词表示,各项选择是注定的、无法控制的.

- 5、Better regional economic cooperation is necessitated by faster development in East Asia.

加强区域经济合作是东亚发展的客观要求.

- 6、Frank was carrying out fuel-system tests which necessitated turning the booster pumps off.

弗兰克在做燃料系统测试,这一测试需要关掉升压泵。

- 7、This job necessitated a knowledge of stenography and typewriting, which she soon acquired.

这工作需要会速记和打字,她不久便学会了.

8、The need to recoup such costs necessitated long film runs.

收回这些成本需要影片长期放映.

9、The decision to invade North Africa necessitated a complete reversal in our thinking.

进攻北非的决定,要求我们在思想上完全转变.

10、The late arrival had necessitated her getting out of bed.

刚到的那个人使她不得不起床.

11、A prolonged drought had necessitated the introduction of water rationing.

由于持续干旱,用水需要实行配给了。

12、He was necessitated to agree.

他被迫同意.

13、We were necessitated to leave at once.

我们不得不马上离开.

14、The factor which necessitated the armed struggle still exists today.

使武装斗争成为必要的因素,今天依然存在.

15、We were necessitated to accept the offer.

我们被迫接受该提议.

以上是简答网为您整理的necessitated怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于necessitated的用法、necessitated的释义、necessitated的相关详情请点击：
<https://dict.jiandongshicai.cn/necessitated>